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Ændringer i forhåndsaftalen for 
løn for lærere og børnehaveklasse-
ledere i Frederikssund 

Tak for en god        
generalforsamling 

Sæt            i kalenderen  
 
• 1. maj  
FH afholder arrangementer i 
bl.a. Frederiksværk, Hillerød 
og København. 

037@dlf.org 

www.dlf37.dk 

47313369 

Påskeferie på Kreds- 
kontoret 
Kredskontoret holder lukket 
fra den 14/4 –21/4. Har du 
brug for at kontakte os, bedes 
du skrive på 037@dlf.org.  

På generalforsamlingen gennemgik vi de kommende ændringer i 
forhåndsaftalen for løn, samt baggrunden for, at det har været nød-
vendigt at tænke nyt. Et langt forhandlingsforløb med Frederiks-
sund Kommune betyder derfor følgende; 
Pr. 1. august 2025 bortfalder funktionstillægget til vejlederne. Den 
samlede lønsum som har været bundet i vejledertillæg gives i ste-
det til klasselærerfunktionen. Tillægget til klasselæreren stiger fra 
5000 kr. til 6200 kr. (i 2000 niveau) Det giver et tillæg på 825 kr. 
om måneden for at være klasselærer. Hvis funktionen er delt—
deles tillægget. 
Derudover har vi forhandlet et nyt tillæg til lærere og børnehave-
klasseledere som læser min.10 lektioner i de visiterede gruppeord-
ninger i almenskolen. Pr. 1. august 2025 udløses her et tillæg på 
4000 kr. (i 2000 niveau) svarende til 533 kr. om måneden.    
 
Alle lærere og børnehaveklasseledere ansat ved almenskoler, her-
under PPR og UU vejledere ansat på læreroverenskomsten, modta-
ger jf. overenskomsten pr. 1.april 2025 det nye ”almentillæg” på 
4800 kr. (i 2000 niveau) svarende til 639,26 kr. om måneden. 
 
Fritvalgstillægget stiger ligeledes fra 1,38% til 1,64% og man be-
stemmer selv om man vil have tillægget udbetalt med lønnen eller 
få det indbetalt som pension.  
 
Har du spørgsmål til ændringerne kan du spørge din lokale TR. 

Onsdag den 26/3 afholdte vi ordinær 
generalforsamling i Frederikssund 
Lærerkreds. Vi havde inviteret Borg-
mester Tina Tving Stauning som ind-
ledte eftermiddagen. Hun anerkendte 
medlemmernes store indsats i skole-
væsenet. Vi noterede os desuden, at 
hun bl.a. nævnte vores lokalaftale om 
arbejdstid som en forudsætning for 
lærernes trivsel, arbejdsmiljø og mu-
ligheder for at kunne lykkes med op-
gaven.  
Som altid var der en livlig debat efter 
formandens beretning. Relevante og 
vigtige emner blev fremført fra med-
lemmerne i salen. Tak for deltagelsen 
og jeres engagement i det fagpolitiske 
fællesskab.  


